



# Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

April 13, 2020

Dear WCS Community,

As we prepare to start school at home tomorrow, Tuesday, April 14, 2020, we have developed **A Parent's Guide to Learning at Home**, which is available at [wcskids.net](http://wcskids.net). This guide provides information to help us get through the rest of this school year, including:

**District Calendar** – Although we are not physically in school, we still need to complete a school calendar for state pupil accounting purposes.

**Communication** – It is very important for students and parents to connect with their individual teachers, counselors, and principals as necessary. Contact information for each school and principal are also provided, and on our coronavirus information page at [wcskids.net](http://wcskids.net), we have added a link to our district staff directory.

**Instruction** – A recommended daily schedule of work time is provided for students by grade level.

**School & Parent Supports** – Information on special education, language acquisition, and other supports for students and families.

**Technology Access** – For those parents who did NOT receive our technology access survey last week, please check your spam and/or junk folder in your email. If you still did not receive the survey, please contact your child's teacher and/or principal this week to let them know whether you prefer paper packets mailed home or instruction online. Packets will be sent home soon.

**Nutrition Services** - Our district will continue to offer food assistance through our Nutrition Services Department and in partnership with Gleaners Food Bank. Meal distribution will continue in the "drive-thru" style pickup line. Weekly distribution dates will continue to be posted on our website.

**Frequently Asked Questions** – Included in the guide is our complete set of questions and answers that we have received since school closed last month.

Finally, I appreciate the many words of support from so many parents who recognize the scope of this challenge for us. Our focus now is to support you at home with your children. Please continue to stay in place and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

## عزيزي المجتمع WCS،

ونحن نستعد لبدء المدرسة في المنزل غدا، الثلاثاء 14 أبريل 2020، وضعنا دليل الوالدين للتعلم في المنزل، والذي يتوفر في [wcskids.net](http://wcskids.net). يوفر هذا الدليل معلومات لمساعدتنا على اجتياز بقية هذا العام الدراسي، بما في ذلك:

**تقويم المنطقة** – على الرغم من أننا لسنا جسديا في المدرسة، ما زلنا بحاجة إلى استكمال تقويم المدرسة لأغراض محاسبة التلاميذ الدولة.  
**التواصل** – من المهم جداً للطلاب وأولياء الأمور التواصل مع معلمهم ومستشاريهم ومديري المدارس حسب الضرورة. كما يتم توفير معلومات الاتصال لكل مدرسة ومدير، وعلى صفحة معلومات الفيروس التاجي لدينا في [wcskids.net](http://wcskids.net)، أضفنا رابطاً إلى دليل موظفي المنطقة لدينا.  
**التعليم** – يتم توفير جدول يومي موصى به لوقت العمل للطلاب حسب مستوى الصف.

**دعم المدرسة وأولياء الأمور** - معلومات عن التعليم الخاص واكتساب اللغة وغيرها من أشكال الدعم للطلاب والأسر.

**الوصول إلى التكنولوجيا** - بالنسبة لأولئك الآباء الذين لم يتلقوا استطلاع الوصول إلى التكنولوجيا لدينا الأسبوع الماضي، يرجى التحقق من البريد المزعج الخاص بك و / أو مجلد غير المرغوب فيه في البريد الإلكتروني الخاص بك. إذا كنت لا تزال لم تتلق الاستطلاع، يرجى الاتصال بمدرس طفلك و / أو مدير المدرسة هذا الأسبوع لإعلامهم ما إذا كنت تفضل الحزم الورقية المرسلة إلى المنزل أو التعليم عبر الإنترنت. سيتم إرسال الحزم إلى المنزل قريباً.

**خدمات التغذية** - ستواصل مقاطعتنا تقديم المساعدة الغذائية من خلال قسم خدمات التغذية لدينا وبالشراكة مع بنك جليبرز للأغذية. وسيستمر توزيع الوجبات في خط البيك أب على غرار "محرك الأقراص من خلال". وسيستمر نشر تواريخ التوزيع الأسبوعية على موقعنا الإلكتروني.

**الأسئلة المتداولة** - المدرجة في الدليل هو لدينا مجموعة كاملة من الأسئلة والأجوبة التي تلقيناها منذ إغلاق المدرسة الشهر الماضي.

وأخيراً، أقدر كلمات الدعم العديدة التي يُقدِّرها الكثير من الآباء الذين يدركون نطاق هذا التحدي بالنسبة لنا. ينصب تركيزنا الآن على دعمك في المنزل مع أطفالك. يرجى الاستمرار في البقاء في مكان ويكون في صحة جيدة.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوي، دكتوراه

المشرف